
Agent Isli: Cztery-pięć zespołów zainteresowanych 

News - ASRoma.pl

Maurizio Isla to jeden z piłkarzy łączonych w plotkach transferowych z

Romą. Zawodnik przechodzi obecnie rehabilitację kontuzjowanego kolana i

wróci dopiero na początek nowego sezonu. Wywiadu dla Tele Radio Stereo

udzielił agent piłkarza, Leo Rodriguez.

Jak czuje się piłkarz?

- Dobrze, świetnie przechodzi powrót do zdrowia. Jest młody, ma wielkie chęci do

powrotu i jego stan polepsza się z tygodnia na tydzień.

Możliwość, że opuści Udinese?

- Nie jest łatwo o tym mówić, zdecydowaliśmy się z klubem dużo o tym nie mówić,

podląda go 4-5 mocnych drużyn w Europie i Włoszech. To piłkarz, który gra na

wysokim poziomie od trzech lat, rozegrał dobry Mundial i jest normalnym, że go

obserwują. Na chwilę obecną jest graczem Udinese.

Wśród drużyn jest również Roma?

- Nie chcę podawać nazw drużyn, sytuacja nie jest łatwa, wszystko może prowadzić

do problemu. Są zespoły, które go śledzą, wolę osobiście nie podawać nazw.

Zmienił pozycję na boisku. Może grać w wielu rolach? 

- Pod względem taktycznym może grać na dwóch, trzech pozycjach. Dobrze czuje

się w środku, na boku obrony i na boku pomocy. Byłby wygodny dla każdego

trenera, także w trakcie spotkania może zmienić pozycję, jest nowoczesnym

graczem. To jego pierwsza ciężka kontuzja.

Jak to przeżywa? Wie, że może wrócić na swój poziom?

- Tak, jest przekonany. Jest zadowolony, gdyż powrót do zdrowia przechodzi dobrze.

Rehabilitację przebywa w Rzymie, może do wpłynąć na wybór?

- Nie, był tylko jeden tydzień w Rzymie, resztę leczenia przechodzi w Udine.

Kto z Argentyny mógłby przejść do Włoch?

- Facundo Parra z Independiente. Jest dwa lub trzy zespoły, które chciały go w

poprzednim roku, jednak problemem był paszport UE. Ciężko mówić o swoich

podopiecznych.

Mówi się o wielu młodych talentach z River, Cirigilano, Pezzelli,

Ocamposie. Co możesz powiedzieć o tym chłopakach?

- To młodzi, którzy spisują się dobrze w River. Mają poniżej 20 lat i według mnie

wielką przyszłość przed sobą, jednakże nie sądzę, że są gotowi na włoską ligę.
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